



ONTARIO NONPROFIT NETWORK

English

Social media captions

1. ONN's 2026 State of the Sector survey is now open! Nonprofit data is crucial for understanding current realities amidst a rapidly changing environment, and building strong advocacy tools for nonprofits across Ontario. Help ONN tell our sector's story. Take the survey today.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
2. Participate in this year's 2026 State of the Sector survey by ONN! By completing the survey you are adding to the high-quality, representative data that has reflected the reality of the nonprofit sector over many years. Share your experiences and insights by July 6, 2026.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
3. Join ONN and other nonprofit organizations in collecting high-quality nonprofit sector data! This data can help us advocate for change, and advance the well-being of our sector, its workers, and the communities we serve. Complete the survey by July 6, 2026.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
4. We've completed the annual ONN State of the Sector survey! We hope you'll take the survey by July 6, 2026 and contribute to the collection of high-quality, representative data that reflects the reality of the nonprofit sector.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>

Graphics are available through this [zip folder](#).

ONN's social handles

Please tag ONN in all posts that are amplifying any content from this package.

- Threads: @ontario_nonprofit_network
- Bluesky: @theonnn.ca
- Instagram: @ontario_nonprofit_network
- LinkedIn: Ontario Nonprofit Network

Newsletter blurb

Nonprofits get things done - and time and time again our sector continues to show resourcefulness, and a deep commitment to supporting one another. In a constantly shifting



ONTARIO NONPROFIT NETWORK

political, economic, and social landscape, [ONN's annual State of the Sector survey](#) is an opportunity to share what's happening in your organization. Your input helps build high-quality, sector-wide data to inform advocacy, policy, and resources for Ontario's nonprofit sector.

Open to charities, grassroots groups, volunteer-run organizations, nonprofit social enterprises, and co-operatives, this year's survey aims to deepen the information available about the sector - for the sector.

Be a part of the bigger picture - share your experience and [complete ONN's survey](#) by July 6, 2026.

French

Messages pour les médias sociaux

1. Le sondage *État du secteur 2026* d'ONN est ouvert! Les données sur le secteur sont essentielles pour comprendre ses réalités dans un environnement qui ne cesse d'évoluer et pour développer des outils de plaidoyer efficaces pour tous les OSBL en Ontario. Aidez ONN à raconter notre secteur. Participez au sondage maintenant!
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
2. Participez au sondage *État du secteur 2026* d'ONN! Vos réponses permettront d'enrichir les données représentatives de qualité qui, depuis plusieurs années, témoignent de la réalité du secteur des OSBL. Faites contribuer vos expériences et votre expertise d'ici le 6 juillet 2026.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
3. Joignez-vous à ONN et à d'autres organismes pour colliger des données de qualité sur le secteur des OSBL! Ces données nous aideront à réclamer des changements et à défendre le bien-être de notre secteur, de notre main-d'œuvre et de nos communautés. Répondez au sondage d'ici le 6 juillet 2026.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>
4. Nous avons répondu au sondage annuel sur l'*État du secteur* d'ONN! Et vous? Participez d'ici le 6 juillet 2026 et contribuez à la collecte de données de qualité représentatives de la réalité du secteur des OSBL.
<https://ca.decipherinc.com/survey/selfserve/540/12614?list=1&ct=Z8uto6r#>

Du matériel visuel est disponible dans ce [fichier zip](#).



ONTARIO NONPROFIT NETWORK

Pseudo d'ONN sur les réseaux sociaux

Merci d'identifier ONN dans toutes les publications diffusant du contenu de ce document d'amplification.

- Threads : @ontario_nonprofit_network
- Bluesky : @theonnn.ca
- Instagram: @ontario_nonprofit_network
- LinkedIn : Ontario Nonprofit Network

Paragraphe pour infolettres

Les OSBL ne chôment pas et ne cessent de démontrer leur ingéniosité et leur engagement profond pour l'entraide. Dans un contexte politique, économique et social qui évolue rapidement, le [sondage annuel d'ONN sur l'état du secteur](#) offre l'occasion de raconter ce qui se passe dans votre organisation. Votre contribution aide à colliger des données de qualité sur tout le secteur qui façonneront les activités de plaidoyer, les politiques et les ressources pour le secteur des OSBL de l'Ontario.

Le sondage s'adresse aux organismes de bienfaisance, groupes communautaires, organismes bénévoles, entreprises sociales et coopératives à but non lucratif. Cette année encore, il permettra d'approfondir l'information disponible sur le secteur, pour le secteur.

Faites partie de cet effort collectif, faites contribuer vos expériences et participez au [sondage d'ONN](#) d'ici le 6 juillet 2026.